
Laholms Bridgeklubb    
  
Protokoll fört vid Laholms Bridgeklubbs 77:e årsmöte 2018-09-04  

  

1. Greger Sundgren öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna.  

2. Inga fullmakter är utfärdade. 

3. Fastställande av röstlängd, endast representationsmedlemmar är röstberättigade.  

4. Årsmötet ansåg att mötet varit behörigt utlyst.  

5. Dagordningen godkändes. 

6. Val av ordförande för mötet, Greger Sundgren  

7. Val av sekreterare för mötet, Mona Joleby  

8. Val av två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordföranden justera 

protokollet, Monica Jolbäck och Kerstin Trydell. 

9. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska redogörelse samt 

revisorernas berättelse redovisades. 

10. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017-2018. 

11. Greger Sundgren valdes till ordförande för 2018–2019. 

12. Gunilla Johansson, Lennart Nordenberg och Roland Svensson valdes till 

styrelseledamöter 2018–2020. 

13. Mona Joleby valdes till styrelseledamot för 2018-2019.  

14. Eva Lena Glimne och Gunnar Alexandersson valdes till styrelsesuppleanter 

2018–2019.  

15. Maud Brink och Lars Eric Thedeby valdes till revisorer 2018–2019. 

16. Gunni Andersson valdes till revisorssuppleant 2018–2019. 

17. Till valberedning bestående av tre ledamöter, valdes för ett år Ingalill Svensson 

(sammankallande), Göran Johansson och Anders Hantoft. 

18. Spelprogram och övrig verksamhet för 2018–2019. Spel måndagar, tisdagar och 

onsdag eftermiddag löper som vanligt. Onsdag kväll ägnas åt KM lag, 

Hökastegen, Nygammalt och kurser. Nybörjar kursen startar 12 september. 

Barometer spel kommer att ordnas, se hemsidan. Roland Svenson arbetar också 

med att klubben vid något tillfälle i höst ska spela en tävling på båten mellan 

Helsing borg och Helsingör. Tävlingskommittén tar gärna emot nya idéer samt fler 

personer som kan ställa upp med Bridge och mat. 



 

 

19. Spelavgiften fastställdes till 40 kr  

20. Budget samt klubbmedlemsavgift för 2018–2019 (50kr) fastställdes. 

21. Inga motioner hade inkommit. 

22. Under övriga frågor meddelade Lennart Nordengren att han försöker att få hit 

Henrik Johansson för en utbildningsdag om regler för klubbens medlemmar. 

Lennart påminde också om vikten av att respektera tidsgränserna vid spel.       

Jourlistan för resten av året finns på anslagstavlan och kommer på nätet. 

23. Ordförande tackade Kent Nordenberg, som avböjt omval i styrelsen, för ett gott 

arbete i klubben. Kent kommer att stanna kvar som tävlingsledare.                              

24. Ordförande avslutade mötet.  

 

Greger Sundgren    Mona Joleby 

ordförande    sekreterare 

   justeras 

 

Monica Jolbäck    Kerstin Trydell 

 


